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Til stede: 

Leder     Eirik Birkeland                                                                                 

1. Nestleder   Trond T. Haugbjørg 

2. Nestleder    Frode Nirisen 

HVO/Styremedlem  Anbjørn Lærdal 

HVO/Styremedlem  Arild E. Andersen 

HVO/Styremedlem  Bjørnar Berger 

E-K Nepco   Per Øyvind Henriksen 

HVO/Observatør  Fredrik A. Gitlestad 

HVO/Leder EK-Land   Ståle Skretting – Referent 

 

Åpning 

1.1. Eirik åpnet møtet kl.09:00. 

 

2. Protokoller og referater  

2.1. Eirik gikk gjennom referatet fra styremøtet tirsdag 24. september. Referatet ble 

godkjent. 

2.2. Eirik gikk gjennom referat fra årsmøtet 2024. Referatet ble godkjent. 

 

3. Organisasjon og verving 

3.1. Medlemsoversikt. Trond gikk gjennom medlemsoversikten til og med dags dato. 

Oversikten viser 8 nye medlemmer siden sist styremøte. 

3.2. 50-årsberetning. Eirik informerte at siden sist styremøte er det sendt anbud med 

ferdig utkast av boken til 4 trykkerier i distriktet. Etter en økonomisk og 

kvalitetsmessig vurdering, herunder at de har tariffavtale, av tilbudene ble det 

besluttet at GRAFO (Randaberg Trykkeri) får oppdraget med å trykke boken. Eirik 

og Trond deltok 21. oktober i møte hos GRAFO hvor avtale ble inngått. 

3.3. Årsmøtegave. Trond presenterte alternative gaver til årsmøtet 2025. I forbindelse 

med nytt forbund (Styrke) får Ekofisk-Komiteen 30% til 50% rabatt ved kjøp hos 

Meling AS. Styret ble enig om gave til årsmøtet.  

 

 

 

 



4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår 

4.1. Informasjon om utvalgte pågående saker. Trond informerte om: 

- Signert protokoll for intern AML opplæring for ledere mv. (gjennomgang av 
denne). 

- Fast møte i uka (mandag) for gjennomgang av ulike problemer med timeføring i 
Workday. 

- Bokutgivelse. 
- Oppstartsmøte i forbindelse med forhandlinger om ny innleieprotokoll avholdt. 
- Mottatt forslag til protokoll for ansiennitetsberegning ved nyansettelser. 
- Ingen av Ekofisk-Komiteen eller Tekna sine innspill til bedriftens nye erklæring 

om taushetsplikt og immaterielle rettigheter ble tatt til følge. 
- Sykemeldt og avtalt forlenget oppholdsperiode. 
- Tilgang på lønnslipp i friperiode ser ut til å løse seg. 
- Angående gjennomgang av låneordninger for ansatte pågår det fortsatt 

innhenting av informasjon i markedet. Det har ikke vært noen diskusjoner med 
Ekofisk-Komiteen om låneordninger enda. 

 

5. Økonomi og administrasjon 

5.1. Budsjett og regnskap. Trond gikk gjennom budsjett frem til dags dato. Regnskap 

viser vi er innenfor budsjett. 

 

6. Konferanser, kurs og studiearbeid 

6.1. Eirik informerte om planlagt opplegg for årets Tillitsvalgtsamlinger på Kielfergen. 

Datoer for årets samlinger er 5.-7. november og 26.-28. november. 

 

7. Prosjekter 

7.1. ORM. Arild informerte om status i prosjektet. 

7.2. Eldfisk Nord. Anbjørn informerte om status og arbeid som pågår i prosjektet. 

7.3. Fjerningskampanjen. Arild informerte at årets prosjekt er ferdig og fullført.  

7.4. NxtGen ERP. Ingen informasjon. Jone Stapnes deltok ikke på styremøtet. 

7.5. Dysleksiprosjektet. Trond og Ståle informerte om status, arbeid som pågår eller som 

er planlagt og om arbeid som har blitt gjennomført i prosjektet siden forrige 

styremøte: 

- Prosjektgruppemøte skal arrangeres 31. oktober. 

- Innspill og forslag fra møtene offshore som Einar Malin fra prosjektgruppen var 

med å arrangere vil bli gjennomgått på prosjektgruppemøtet 31. oktober. 

- Besøk til Aker Solution Egersund og Glencore i Kristiansand er utsatt flere 
ganger. Dette blir også sak i møtet 31. oktober. 

7.6. PPF (tidligere produserende felt). Anbjørn informerte om status, aktuelle saker og 

arbeid som pågår i prosjektet. BU management i Norge anbefaler konseptet og 

prosjektet går videre til godkjenning av partnerne. 

7.7. 2050+. Arild informerte om status i prosjektet Ekofisk Kilo - forenkling og informerte 

om kommende mandat for prosjektet «organisasjon Embla». 

7.8. Sørlige Nordsjø 2. Bjørnar informerte at det er ingenting nytt. Det har ikke vært 

møter i prosjektet siden sist styremøte. 

 

8. Bedriftsinterne saker 

8.1. Velferd. Ståle informerte om aktuelle saker fra velferden. 

8.2.  

 



9. Vernefaglig  

9.1. Granskinger:  

- Arild informerte om status i granskingen av hendelsen med utløsermekanisme på 

Ekofisk Kilo livbåt 2. 

- Fredrik informerte om utvidet gransking av UPS hendelse på Ekofisk Kilo som 

pågår. Oppstartsmøte i granskingsgruppen ble gjennomført 14. september. 

- Fredrik informerte også om påfølgende lokal gransking, etter UPS hendelse, 

Hypoklorinator nødavluftingssytem stengt. 

- KHVO informerer. Frode informerte om Sektor Oppgave fra Havtil angående 

innhenting av informasjon om kreftfremkallende kjemikalier. De vanligste årsakene 

til dødsfall i arbeidslivet var eneste saken i oppgaven. Årsaken og andelen av 

dødsårsaker er: Kreft (46%), Hjerte- og Karsykdommer (27%), Luftveissykdommer 

(14%), Psykiske lidelser (inkludert selvskading) (8%) og Andre (5%). 

- AKAN/Attføring. Aktuell informasjon fra Ståle. 

10. Eksterne engasjement 

10.1. LO/Forbundsstyre/Operatørutvalget. Eirik informerte om følgende: 

- Møte i Forbundsstyret 16. oktober. Møtet gikk gjennom forslagene til LO 

Kongressen. Eirik gikk særlig gjennom behandlingen av forslagene Ekofisk-

Komiteen har sendt inn. LO Kongressen blir arrangert 5. - 9. mai 2025. Eirik 

informerte også om andre saker fra sist forbundsstyremøte. 

- Eirik gikk også gjennom saker fra sist møte i Samarbeidskomiteen for Operatør 

som ble arrangert 25. og 26. september i Oslo. Eirik, Trond, Frode, Arild og 

Ståle representerte Ekofisk-Komiteen på møtet. Neste møte i 

Samarbeidskomiteen for Operatør blir arrangert 4. - 6. desember 2024. 

10.2. Industri Energi HMS utvalg. Frode informerte om følgende punkter fra sist 

møte i HMS utvalget:  

- Ingvild Berg informerte om deres arbeid i Kreftforeningen. 

- Jo Stenhjem fra Kreftregisteret informerte om kreft risiko og kreft forebygging. 

- Tor Idar Halvorsen fra LO informerte om IA avtalen og sykefraværsforebygging.  

10.3. LO helikopterutvalg. Frode informerte om aktuelle saker fra Helikopter 

utvalget.  

 

11. Andre pågående aktiviteter 

 

 

Møtet avsluttet kl.16:00 


